
 
                      

                                             Zápis z výborové schůze dne 1.3.2021 
 
Účast:p.Příbramský,Pastrňák,Keřka, Výkruta,Malec,Vichr,Vrba 
 
Program schůze: 
-zahájení  
-kontrola zápisu z min.schůze 
-seznámení s výsledkem jednání o osamostatnění naší organisace 
-zprávy z areálu-p.Vrba 
-převody dočasného užívacího práva na garáž 
-různé,a závěr schůze: 
 
Bylo projednáno: 
-předseda seznámil výbor o výsledku jednání o osamostatnění našeho klubu.Vzhledem ke 
složitosti této problematiky výbor rozhodl,že bude nutné obrátit se na právníka,aby nedošlo 
k porušení zákona 
-výbor byl seznámen s doplatkem pro fi.Vrbka za opravu střechy v areálu ve výši cca 184 000.-Kč 
--výbor vzal na vědomí,že byl zrušen pronájem garáže p.Kyriánovi 
Z areálu: 
-správce areálu informoval výbor,že vede „Pracovní sešit“,do kterého zapisuje vykonanou 
práci v areálu 
-bylo znovu zjištěno,že do areálu se vozí domovní odpad/znovu zkažená vejce,zkažené maso/ 
-znovu byl zjištěn nepořádek v prostoru suchých ramp. 
Výbor rozhodl,že vjezd na suché rampy bude uzamčen,klíč bude u správce areálu.Zájemci o 
využívání ramp se spojí se správcem,který jim klíče vydá.Správce povede evidenci uživatelů 
ramp.Předpokládáme,že tímto opatřením se zabrání nepořádku u ramp. 
-odvoz olej.filtrů řeší p.Malec a předseda 
-správce bude pokračovat ve vylepování samolepek klubu a na vozidla členů klubu,event. 
 bude vydávat „Povolení vjezdu“ 
-Výbor předpokládá uspořádání VČS klubu až na podzim,kdy by mohla být již vyřešena otázka 
 osamostatnění naší organisace 
Výbor vybízí členy klubu k hrazení čl.příspěvků pro rok 2022. Platby se uskuteční pouze bez- 
hotovostně,z účtu na účet klubu.Potřebné informace lze získat u správce areálu 
-výbor odsouhlasil převody dočasného užívacího práva na garáže: 
    pí.Hodoušová………..p.Souhrada  (bl.č.4, gar. 7)     
    p.Peleška………………pí.Lamberková  (bl.č.8, gar. 19) 
 
 
 
Písek 3.3.2022                                                        Zapsal:  
 
 


